

# DCH Danmark Uddannelsesudvalg

## Referat

Dato:	02.02.2024 kl. 16.00, Fjeldsted hotel og konference
Deltagere:	Jan Nielsen, Marianne Aakjær, Anette Knudsen og Lotte Friis. Lise Damsgaard med 19 – 21, virtuelt
Fraværende:	

1.	<b>Valg af referent:</b> Lotte
2.	<b>Indkommende mails</b> - Intet af betydning
3.	<b>Økonomi</b> - Ser fornuftigt ud
4.	<b>Vejledning til LUU</b> - Skal redigeres, samskrives med vores årshjul
5.	<b>Evaluering skema - med Jan kl. 16.30</b> - Jan har vist os, hvordan vi kan ændre det, da det pt ikke fungerer efter hensigten. - Der bliver lavet et til KI og LK
6.	<b>Forberedelse til d. 3. feb. Lise kl. 19 - 21</b> - kredsinstruktør der ønsker at stoppe med at undervise på enkelte moduler. - Gennem gang af dagsorden - Informere om orientering 43 - Orientering 23 - Evaluering fungerer ikke optimalt, dette ændres hurtigst muligt - Lotte - KI evalueringer - gennem arbejde - Lotte - Limited edition udd. - Konstruktiv kritik - tale pænt til, om og med hinanden, sendes til os, så vi kan arbejde med det. Post it - Først bræk og derefter positiv, hvad vil have mere af.

[Skriv her]



	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Familiehund - hundekørekort - skal det forsætte eller skal det ændres - ny tænkning</li> <li>- Økonomi - overnatning</li> <li>- Udd. I 2025</li> <li>- Marianne er ordstyrer og sørger for pauser</li> <li>- Signe Kæmpegaard 16.00 - 17.30</li> <li>- Vi ses til samling 2025, 8. feb.</li> </ul>
7.	<b>Nye aspiranter</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gennemgået.</li> </ul>
8.	<b>Materiale fra modul 1 og 2</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Alle kredse har afleveret på nær en kreds - ser fornuftigt i.</li> </ul>
9.	<b>Manglende samarbejde fra kredsinstruktører</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi har ingen sanktionsmuligheder, hvis en kredsinstruktør ikke ønsker at samarbejde med LUU.</li> <li>- Orientering 43 gennem arbejdes og sendes til HB</li> </ul>
10.	<b>Evt.:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Positiv stemning - Anerkende Kredsinstruktører for deres store arbejde.</li> <li>- Fælles kalender for alle, er det muligt?</li> <li>- Event skal være mere synligt på hjemmesiden</li> <li>-</li> </ul>
11.	<b>Næste møde 14.3 kl. 16.00</b>